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Sør-Fron kommune  
Møteprotokoll 
 

Organ: 
 

Formannskap Møte nr.: 1/2024 

Møtedato: 
 

23.01.2024 Møtetid: kl 09:00 - 12:45 

Møtested: Møterom Hundorp Saksnr.: 001-014 
 
 
Følgende medlemmer møtte Parti 
Bjerke, Liv AP 
Bredeveien, Arne AP 
Morken, Stein Nerli SFBY 
Lexander, Kristin Vold SP 
Muriteigen, Ole Tvete SP 
 
Forfall Parti Varamedlem Parti 
Strand, Jone-Elisabeth AP Berntsen, Arild AP 
Bergseth, Anders Sveipe SP Tofte, Morten SP 
 
Andre til stede: 
Kommunedirektør Anne Holsbrekken 
Prosjektleder Per Ivar Dahlum 
Kommunalsjef oppvekst Eivind Lund 
Kommuneplanlegger Grete Hølmen 
Arealplanlegger Sigrid Grotheim Steig 
Møtesekretær Hilde Volberg 
 
Kristin Vold Lexander forlot møtet etter behandling av sak 006/24.  
 
 
• Orienteringer: 

Status prosjekt Sør-Fron skule ved prosjektleder Per Ivar Dahlum og kommunalsjef for oppvekst 
Eivind 

• Sør-Fron skule – endring av reguleringsplan, ved kommuneplanlegger Grete Hølmen 
• Kommunedirektørens orientering 

 
Formannskapet gir sin tilslutning til at kommunedirektøren takker nei til å overta løpehjulet som 
ble demontert fra Harpefoss Kraftverk.  

  

https://innsyn.acossky.no/sorfron/prod/postliste/wfdocument.ashx?journalpostid=2023015981&dokid=404414&versjon=1&variant=A&
https://innsyn.acossky.no/sorfron/prod/postliste/wfdocument.ashx?journalpostid=2023015985&dokid=404418&versjon=1&variant=A&
https://innsyn.acossky.no/sorfron/prod/postliste/wfdocument.ashx?journalpostid=2023016003&dokid=404445&versjon=1&variant=A&
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Saksliste 
Sak nr. Sakstittel 
001/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

002/24 Godkjenning av møteprotokoll 
 

003/24 Behandling av klage - 051920160003B - Planendring for 
Sjøsjålia-Tapptjønn 

 

004/24 Endring av detaljreguleringsplan for Harpefoss 
 

005/24 Oppfølging - biogassanlegg i Midt-Gudbrandsdalen 
 

006/24 Søknad om tillatelse til motorferdsel i utmark - Beltebilens dag 
 

007/24 Søknad om støtte til vidare drift av Gudbrandsdal demenskor 
 

008/24 Søknad om støtte fra næringsfond - Fron Fysioterapi 
 

009/24 Grønt gir for Gudbrandsdalen - søknad om støtte 2024-2026 
 

010/24 Kommunalt næringsfond - Søknad om støtte til 
miljøsertifisering 

 

011/24 Delegerte saker  
 

012/24 Referatsaker 
 

013/24 Åpen post 
 

014/24 Søknad om serveringsbevilling og skjenkebevilling Unntatt offentlighet 
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001/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Kommunedirektørens innstilling:  
Innkalling og saksliste godkjennes. 

Formannskap 23.01.2024: 
Behandling: 
FSK - 001/24 Vedtak (7-0): 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
002/24 Godkjenning av møteprotokoll 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Protokoll fra forrige møte blir godkjent. 

Formannskap 23.01.2024: 
Behandling: 
FSK - 002/24 Vedtak (7-0): 
Protokoll fra forrige møte blir godkjent. 
 
003/24 Behandling av klage - 051920160003B - Planendring for Sjøsjålia-Tapptjønn 
Forslag til vedtak: 

Alternativ 1:  

Det framkommer ingen nye momenter i klagen fra Aanekre og Sør-Fron formannskap opprettholder 
sitt vedtak i FSK-sak 118/23 med følgende begrunnelse: 

… (begrunnelse) 

 Tiltakshaver kan kreve saken overprøvd av kommunestyret. 

 Alternativ 2: 

Med hjemmel i plan og bygningsloven §12-14 andre ledd, godkjenner Sør-Fron formannskap 
forslaget til mindre endring av planbestemmelsene for detaljreguleringsplan Sjøsjålia-Tapptjønn, slik 
de var på begrenset høring med mindre justeringer i bestemmelsene om fundamentering med 
følgende ordlyd:  
"Gesimshøyde er maks 3,6 m og mønehøyde maks. 5,3 m målt fra gjennomsnittlig planert terreng.  
For tomtene 86, 87, 88, 89, 105 og gnr/bnr 83/34, kan det ved bruk av fundamenteringsløsninger 
som jordskruer eller søyler på jord/fjell, tillates gesimshøyde på maks 4 m og mønehøyde maks 6 m 
fra gjennomsnittlig eksisterende terreng. Ved bruk av fundamenteringsløsninger som jordskruer eller 
søyler på jord/fjell er ikke fylling/skjæring tillatt. Mindre, men nødvendig, terrengtilpasning kan 
tillates." 

Begrunnelse for vedtaket er et ønske om et referanseprosjekt for nye byggemetoder, som kan være 
en del av løsningen for en mer bærekraftig hytteutvikling i samsvar med kommuneplanens 
samfunnsdel, hovedmål 1.2  “Sør-Fron kommune skal tilpasse, motvirke og redusere konsekvensene 
av uønskede hendelser av klimaendringene” og 1.3 “Sør-Fron kommune skal satse på miljøvennlige 
bygg og grønne arbeidsplasser og næringer – og grønn matproduksjon”. 

Formannskap 23.01.2024: 
 
Behandling: 
Forslag til vedtak , foreslått av Bredeveien, Arne, Arbeiderpartiet 
Forslag fra Arne Bredeveien (AP): 
 
Alternativ 2: 
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Med hjemmel i plan og bygningsloven §12-14 andre ledd, godkjenner Sør-Fron formannskap 
forslaget til mindre endring av planbestemmelsene for detaljreguleringsplan Sjøsjålia-Tapptjønn, slik 
de var på begrenset høring med mindre justeringer i bestemmelsene om fundamentering med 
følgende ordlyd:  
"Gesimshøyde er maks 3,6 m og mønehøyde maks. 5,3 m målt fra gjennomsnittlig planert terreng.  
For tomtene 86, 87, 88, 89, 105 og gnr/bnr 83/34, kan det ved bruk av fundamenteringsløsninger 
som jordskruer eller søyler på jord/fjell, tillates gesimshøyde på maks 4 m og mønehøyde maks 6 m 
fra gjennomsnittlig eksisterende terreng. Ved bruk av fundamenteringsløsninger som jordskruer eller 
søyler på jord/fjell er ikke fylling/skjæring tillatt. Mindre, men nødvendig, terrengtilpasning kan 
tillates." 
 
Begrunnelse for vedtaket er et ønske om et referanseprosjekt for nye byggemetoder, som kan være 
en del av løsningen for en mer bærekraftig hytteutvikling i samsvar med kommuneplanens 
samfunnsdel, hovedmål 1.2 “Sør-Fron kommune skal tilpasse, motvirke og redusere konsekvensene 
av uønskede hendelser av klimaendringene” og 1.3 “Sør-Fron kommune skal satse på miljøvennlige 
bygg og grønne arbeidsplasser og næringer – og grønn matproduksjon”. 
rslag fra Ole Tvete Muriteigen (SP):, foreslått av Muriteigen, Ole Tvete, Senterpartiet 
Arne Bredeveien (AP) trakk forslaget sitt. 
 
Forslag fra Ole Tvete Muriteigen (SP):  
Formannskapet utsetter behandlingen til saken er drøftet og bedre belyst i utvalg for miljø, areal og 
landbruk 05.02.2024. 
 
Forslaget fra Ole Tvete Muriteigen (SP) ble enstemmig vedtatt 7-0. 
 
FSK - 003/24 Vedtak (7-0): 
 
Formannskapet utsetter behandlingen til saken er drøftet og bedre belyst i utvalg for miljø, areal og 
landbruk 05.02.2024. 
 
004/24 Endring av detaljreguleringsplan for Harpefoss 
Forslag til vedtak: 

Sør-Fron formannskap tar saken til orientering og ber administrasjonene legge forslaget til 
planendring ut på høring, så snart plandokumentene er klare. 

Formannskap 23.01.2024: 
 
Behandling: 
 
FSK - 004/24 Vedtak (7-0): 
 
Sør-Fron formannskap tar saken til orientering og ber administrasjonene legge forslaget til 
planendring ut på høring, så snart plandokumentene er klare. 
 
 
005/24 Oppfølging - biogassanlegg i Midt-Gudbrandsdalen 
Forslag: 

Kommunedirektøren råder formannskapet til å vedta følgende: 

Formannskapet vedtar at biogassprosjektet blir avsluttet i kommunal regi.   

Formannskap 23.01.2024: 
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Behandling: 
 
FSK - 005/24 Vedtak (7-0): 
 
Formannskapet vedtar at biogassprosjektet blir avsluttet i kommunal regi.  
 
006/24 Søknad om tillatelse til motorferdsel i utmark - Beltebilens dag 
Forslag til vedtak: 

Søknad om motorferdsel i utmark fra Gudbrandsdalsmusea blir avslått med bakgrunn i at det ikke 
finnes lovhjemmel i motorferdselloven eller i forskrift for bruk av motorkjøretøyer i utmark for å 
tillate kjøring. Søknaden blir avslått med hjemmel i motorferdselloven § 3.  

Slik motorferdselloven er utformet per i dag, er det kun forskrift om beltebil som gir adgang til å 
benytte beltebil i utmark. Det er Statsforvalteren som gir tillatelse etter denne forskriften.  

Formannskap 23.01.2024: 
 
Behandling: 
Nytt forslag , foreslått av Bredeveien, Arne, Arbeiderpartiet 
Forslag fra Arne Bredeveien (AP): 
 
Søknad om motorferdsel i utmark fra Gudbrandsdalsmusea innvilges med hjemmel i 
motorferdselloven § 6. Arrangementet kan defineres som et særlig behov, tatt i betraktning at det 
gjelder et kjøretøy som har en historie og kultur knyttet til seg. Kjøringen har derfor en type 
nytteformål ved at historien knyttet til kjøretøyet gis oppmerksomhet og bidrar til å holde i live 
gammel historie og kunnskap. 
 
Ordfører leste opp innsendt epost fra Gudbrandsdalsmusea AS v/ Øystein Rudi. 
 
Forslag fra Ole Tvete Muriteigen (SP): 
Saka utsettes.  
 
Votering over forslaget fra Muriteigen: 
For 4: Ole Tvete Muriteigen, Kristin Vold Lexander, Morten Tofte (alle SP), Stein Nerli Morken (SFBY)   
Mot 3: Arne Bredeveien, Liv Bjerke og Arild Berntsen (alle AP) 
  
FSK - 006/24 Vedtak (4-3): 
 
Saka utsettes. 
 
007/24 Søknad om støtte til vidare drift av Gudbrandsdal demenskor 
Kommunedirektøren rår formannskapet til å gjere slik vedtak: 

1. Formannskapet i Sør-Fron ser på prosjektet med Gudbrandsdal demenskor som eit svært 
godt tiltak. 

2. Formannskapet avslår søknaden frå Sel demensforening om støtte til vidare drift, med 
bakgrunn i vedtekne økonomiske rammer for 2024.   

3. Formannskapet oppmodar søkjaren til å sikre eit breiare finansiering og forankring av 
tilbodet, gjennom felles søknad til alle kommunane i Gudbrandsdalen.    

Formannskap 23.01.2024: 
 
Behandling: 
 

https://innsyn.acossky.no/sorfron/prod/postliste/wfdocument.ashx?journalpostid=2023016005&dokid=404448&versjon=1&variant=A&
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Forslag til endring i punkt 3 fra Liv Bjerke (AP):  
 
Formannskapet oppmodar søkjaren til å vurdere driftskostnader for eit varig tilbud og sikre eit 
breiare finansiering og forankring av tilbodet, gjennom felles søknad til alle kommunane i 
Gudbrandsdalen. 
 
Voteringer: 
 
Votering 1 over punkt 1 og 2 i administrasjonens forslag: 
For: 6 
Mot: 0 
 
Votering 2 over forslag til endring i punkt 3: 
For: 6 
Mot: 0 
 
FSK - 007/24 Vedtak (6-0): 
 

1. Formannskapet i Sør-Fron ser på prosjektet med Gudbrandsdal demenskor som eit svært 
godt tiltak. 

2. Formannskapet avslår søknaden frå Sel demensforening om støtte til vidare drift, med 
bakgrunn i vedtekne økonomiske rammer for 2024.  

3. Formannskapet oppmodar søkjaren til å vurdere driftskostnader for eit varig tilbud og sikre 
eit breiare finansiering og forankring av tilbodet, gjennom felles søknad til alle kommunane i 
Gudbrandsdalen. 

 
008/24 Søknad om støtte fra næringsfond - Fron Fysioterapi 
Kommunedirektørens innstilling: 

1 - Fron Fysioterapi gis støtte på 20% av investeringskostnaden i 2023, inntil kr 19.200,- 

2 - Støtten innvilges fra kommunalt næringsfond. 

3 - Forutsetning for at tilskudd skal betales ut: 

• at prosjektet er avslutta og gjennomført i samsvar med godkjent søknad 

• at anmodning om utbetaling sendes kommunen innen 23.07.2024 

Formannskap 23.01.2024: 
 
Behandling: 
 
FSK - 008/24 Vedtak (6-0): 
 
1 - Fron Fysioterapi gis støtte på 20% av investeringskostnaden i 2023, inntil kr 19.200,- 
2 - Støtten innvilges fra kommunalt næringsfond. 
3 - Forutsetning for at tilskudd skal betales ut: 

• at prosjektet er avslutta og gjennomført i samsvar med godkjent søknad 
• at anmodning om utbetaling sendes kommunen innen 23.07.2024 

 
009/24 Grønt gir for Gudbrandsdalen - søknad om støtte 2024-2026 
Kommunedirektørens innstilling: 

1. Sør-Fron kommunen bevilger kr 30.000,- til prosjekt “Grønt gir” i årene 2024, 2025 og 2026. 
Til sammen 90.000,-  
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2. Bevilget beløp tas fra kraftfondet.  

3. Forutsetning for at tilskuddet skal utbetales:  
- Prosjektet blir fullfinansiert årene 2024, 2025 og 2026.  
- At det legges frem tilstrekkelig dokumentasjon på at investeringer er gjennomført i samsvar 
med søknad og budsjett.  
- Anmodning om utbetaling sendes til Sør-Fron kommune. 

Formannskap 23.01.2024: 
 
Behandling: 
 
FSK - 009/24 Innstilling (6-0): 
 

1. Sør-Fron kommunen bevilger kr 30.000,- til prosjekt “Grønt gir” i årene 2024, 2025 og 2026. 
Til sammen 90.000,-  

2. Bevilget beløp tas fra kraftfondet.  
3. Forutsetning for at tilskuddet skal utbetales:  

- Prosjektet blir fullfinansiert årene 2024, 2025 og 2026.  
- At det legges frem tilstrekkelig dokumentasjon på at investeringer er gjennomført i samsvar 
med søknad og budsjett.  
- Anmodning om utbetaling sendes til Sør-Fron kommune. 

 
 
010/24 Kommunalt næringsfond - Søknad om støtte til miljøsertifisering 
Kommunedirektørens innstilling: 

1 - Reno renhold gis støtte på 50% av godkjente kostnader til miljøsertifisering, kr 23.200,- 

2 - Forutsetning for at tilskudd skal betales ut: Anmodning om utbetaling sendes kommunen innen 
23.07.2024.  

Formannskap 23.01.2024: 
 
Behandling: 
 
FSK - 010/24 Vedtak (6-0): 
 
1 - Reno renhold gis støtte på 50% av godkjente kostnader til miljøsertifisering, kr 23.200,- 
2 - Forutsetning for at tilskudd skal betales ut: Anmodning om utbetaling sendes kommunen innen 
23.07.2024. 
 
011/24 Delegerte saker  
 
Kommunedirektørens innstilling: 
Delegerte saker tas til etterretning. 

Formannskap 23.01.2024: 
 
FSK - 011/24 Vedtak (6-0): 
 
Delegerte saker tas til etterretning. 
 
012/24 Referatsaker 



Side 8 av 10 
 

 
Kommunedirektørens innstilling: 
Referatsakene tas til etterretning. 

Formannskap 23.01.2024: 
 
FSK - 012/24 Vedtak (6-0): 
 
Referatsakene tas til etterretning. 
 
 
013/24 Åpen post 
 
Formannskap 23.01.2024: 
1-10 skole, foreslått av Bjerke, Liv, Arbeiderpartiet 
Liv Bjerke (AP):  
 
Ber om informasjon om framdrift i ny 1-10 skole. Flytting er satt til vinterferien, og vi har enda ikke 
sett noen tegninger. Hva skjer? 
 
Ordfører: Dette ble svart ut i orienteringen om ny Sør-Fron skule. 
Ø 
kt stillingsstørrelse på demensavdelingen , foreslått av Bredeveien, Arne, Arbeiderpartiet 
Arne Bredeveien (AP) - økte stillingsstørrelser på demensavdelingen:  
 
Viser til reportasje i Dølen 10. januar 2024 der seks helsefagarbeidere ved demensavdelingen på 
Sørheim har fått tilbud om, og takket ja til økt stillingsstørrelse, det er bra.  
Det som ikke er bra, er at flere av de kunne tenkt seg minimum 80% stilling mot 75% som de har fått 
tilbud om. Avdelingsleder forklarer at det var ønskelig å få alle opp på 80 % fast stilling, men på grunn 
av rammene i budsjettet, lot det seg ikke gjøre.  
 
Dette er, slik jeg ser det ikke i tråd med retningslinjene om heltidskultur. Dette er ikke kritikk til 
avdelingsleder som forholder seg lojalt til budsjett, men jeg stiller spørsmål ved hvorfor ikke 
kommunestyre ble informert om dette under budsjettbehandling? 
Hvor mye må årets budsjett for helse og omsorg økes for at alle som ønsker minimum 80% stilling på 
demensavdelingen får det? Hadde dette vært mulig å gjøre innenfor dagens ramme? 
 
Ønsker å få svar på disse spørsmålene i formannskap 23. januar, og at vi evt får en sak på 
tilleggsbevilgning til kommunestyre 15. februar.  
 
Svar fra kommunedirektøren:  
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Fremover: 
 

 
 
Korte orienteringer fra Ole Tvete Muriteigen (SP): 
 
• Oppfølging av kommunestyrevedtak om kjøp av Sør-Fron Senter (eiendommene til Sør-Fron 

Senter 
• AS og Sør-Fron innkjøpslag) 
• Oppfølging av formannskapsvedtak om "masterplan for Gålå" 
• Støtte til opprop om kraftinntektene 
• Valgkomitè, Gudbrandsdal Energi Holding AS 
 
 
014/24 Søknad om serveringsbevilling og skjenkebevilling 
 
Kommunedirektørens innstilling: 
 
Søknad fra Gålå Invest AS v/Trygve Grov datert 13.12.2023 om serveringsbevilling etter 
serveringsloven og skjenkebevilling etter alkoholloven kapittel 4 Kommunale skjenkebevillinger 
avslås. 
 
Begrunnelse for vedtaket: 

Bevillingssøker (Gålå Invest AS) og person som har vesentlig innflytelse på virksomheten (Trygve 
Grov) oppfyller ikke kravet i alkoholloven § 1-7b om uklanderlig vandel i forhold til skatte- og avgifts- 
og regnskapslovgivningen.  
Det vises til Skatteetatens uttalelser datert 10.03.2022 og 20.12.2023. 
 
Bevillingssøker, daglig leder og person som har vesentlig innflytelse på virksomheten (Trygve Grov) 
oppfyller ikke kravet i serveringsloven § 6 om uklanderlig vandel i forhold til skatte- og 
avgiftslovgivningen, jf. § 3.  
Det vises til Skatteetatens uttalelser datert 10.03.2022 og 20.12.2023.  

 

Formannskap 23.01.2024: 
 
Behandling: 
 
Forslag fra Ole Tvete Muriteigen (SP): 
 
Formannskapet vedtar å lukke møtet under behandling av denne saken, jf kommuneloven § 11-5, 2. 
ledd, jf offentleglova § 13, skattebetalingsloven § 3-2 og offentlegforskrifta § 7. 
 
Formannskapet vedtok enstemmig å lukke møtet under behandling av sak 014/24. 
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FSK - 014/24 Vedtak (6-0): 
 
Søknad fra Gålå Invest AS v/Trygve Grov datert 13.12.2023 om serveringsbevilling etter 
serveringsloven og skjenkebevilling etter alkoholloven kapittel 4 Kommunale skjenkebevillinger 
avslås. 
 
Begrunnelse for vedtaket: 
Bevillingssøker (Gålå Invest AS) og person som har vesentlig innflytelse på virksomheten (Trygve 
Grov) oppfyller ikke kravet i alkoholloven § 1-7b om uklanderlig vandel i forhold til skatte- og avgifts- 
og regnskapslovgivningen.  
Det vises til Skatteetatens uttalelser datert 10.03.2022 og 20.12.2023. 
 
Bevillingssøker, daglig leder og person som har vesentlig innflytelse på virksomheten (Trygve Grov) 
oppfyller ikke kravet i serveringsloven § 6 om uklanderlig vandel i forhold til skatte- og 
avgiftslovgivningen, jf. § 3.  
Det vises til Skatteetatens uttalelser datert 10.03.2022 og 20.12.2023. 
 
 
 
 
 
 

Sør-Fron, 25.01.2024 
 
 
 

Ole Tvete Muriteigen 
ordførar 

 
 


